
Zgodnie z $ 76 ust. 3 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław nagranie dźwiękowe z obrad 
LVIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 29 grudnia 2022 r. 

— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.17.2022 

Protokół Nr LVIII/2022 
z LVIII sesji Rady Miasta Jarosławia 

Jarosław, 29 grudnia 2022 roku 

Sala Narad UM Rynek 1, Ratusz 

Ad. I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LVIII sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018 — 2023) otworzył o godz. 9.16 
Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, iż sesja została 
zwołana w oparciu o art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

$53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 17 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji (/ista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). Na obrady 

przybyli z opóźnieniem: radny Maciej Wałęga (uczestniczył w sesji od godz. 10.05). Nieobecni 
usprawiedliwieni: radna Wanda Czerwiec, radny Sebastian Kogut, radna Anetta Makarska 
i radny Janusz Szkodny. 
W obradach uczestniczyli również: 

Zastępca Burmistrza — Wiesław Pirożek 
Zastępca Burmistrza — Dariusz Tracz 

Skarbnik Miasta — Anna Gołąb 
Sekretarz Miasta — Magdalena Kapusta 
Radca Prawny — Mariusz Prychocin 

Dyrektor MOPS — Agnieszka Kruba-Nieckarz 

Prezes PGKiM — Franciszek Gołąb 
Prezes PWiK — Andrzej Wysocki 

9. Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miasta 
(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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Ad. II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poinformował, że porządek obrad wraz 

z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w poniedziałek tj. 22 grudnia br. 
Do porządku obrad wpisano 21 projektów. 

Proponowany porządek obrad: 

IL. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Ill. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 listopada 2022 r. 

IV.  Wytypowanie przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac w komisji 
konkursowej opiniującej złożone oferty na realizację zadania pn. „Dowóz dzieci 
niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego 
w Jarosławiu w 2023 roku”. 

v. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
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VI. 

VII. 

VIII. 

IX. 

2) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik 
o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty, 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

5) w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2022 roku, 

6) w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Jarosław do spółki prawa handlowego 
Oświetlenie Uliczne i drogowe sp. z 0.0. z siedzibą w Kaliszu, 

7) w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami oraz powiatem i zawarcia 
porozumienia dotyczącego utworzenia Jarosławsko-Przeworskiego Partnerstwa na 

rzecz Rozwoju oraz opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego, 
8) w sprawie zmiany uchwały Nr 203/XVI/2019 Rady Miasta Jarosławia z dnia 

25 listopada 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem  specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

9) w sprawie wniesienia aportem nieruchomości gruntowych do spółki SIM Podkarpacie 
Spółka z o.o. z siedzibą w Boguchwale, 

10) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
11) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
12)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „„Dostępna szkoła” w ramach IV 

Osi priorytetowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacyjna Rozwój „Innowacje 
społeczne i współpraca ponadnarodowa””, działanie 4.1 Innowacje społeczne, 

13)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „Poprawa dostępności poprzez 
budowę windy w Szkole Podstawowej Nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi 
w Jarosławiu” w ramach projektu „Dostępny samorząd — granty” realizowanego przez 

Państwowy Fundusz rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach działania 2.18 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacji Rozwój 2014-2020, 

14) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

15) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

16) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
17) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia, 
19)w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Jarosławiu Spółka z 0.o., 

20) w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry, 
21) w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza 
z wykonania uchwał Rady. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Wolne wnioski i informacje. 

Zakończenie obrad. 
-porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

-pismo znak: OA.0002.17.2022 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

projektu uchwały na druku nr 22 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. Na pytanie, czy ktoś z obecnych chce zgłosić jeszcze jakiś wniosek do w/w 

porządku obrad Zastępca Burmistrza Miasta Wiesław Pirożek poprosił, o wprowadzenie 
dodatkowego projektu uchwały w druku nr 23 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
miasta Jarosławia na 2022 rok. 
Natomiast radny Marcin Nazarewicz zawnioskował, aby w pkt III wprowadzić dyskusję na 
temat hejtu i mowy nienawiści, jaką stosują w godzinach pracy pracownicy Urzędu Miasta 

wobec radnych Rady Miasta Jarosławia. 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poddał pod 
głosowanie: 

a wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały na druku 

nr 22 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za”= ló, 

„przeciw ” — brak, 

„wstrzymał się” — brak 

przyjęła w/w wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały w druku nr 22. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

s wniosek Zastępcy Burmistrza Miasta Wiesława Pirożka o wprowadzenie 

dodatkowego projektu uchwały w druku nr 23 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie miasta Jarosławia na 2022 rok 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za ”- 16, 

„przeciw ” — brak, 

„wstrzymał się” — brak 

przyjęła w/w wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały w druku nr 23. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

« wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby w pkt III wprowadzić dyskusję na temat 
hejtu i mowy nienawiści jaką stosują w godzinach pracy pracownicy Urzędu Miasta 
wobec radnych Rady Miasta Jarosławia 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„AA = Z, 

„przeciw ” — 7, 

„wstrzymał się” — 2 

odrzuciła w/w wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
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Uwzględniając przyjęte poprawkę Rada Miasta w obecności 16 radnych 

ustaliła, że porządek obrad w dniu 29 grudnia 2022 r. 

będzie się przedstawiał następująco: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 listopada 2022 r. 

IV.  Wytypowanie przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac w komisji 

konkursowej opiniującej złożone oferty na realizację zadania pn. „Dowóz dzieci 
niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno- Wychowawczego 

w Jarosławiu w 2023 roku”. 

y. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

2) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik 
o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty, 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
5) w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2022 roku, 

6) w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Jarosław do spółki prawa handlowego 
Oświetlenie Uliczne i drogowe sp. z 0.0. z siedzibą w Kaliszu, 

7) w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami oraz powiatem i zawarcia 
porozumienia dotyczącego utworzenia Jarosławsko-Przeworskiego Partnerstwa na 
rzecz Rozwoju oraz opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego, 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr 203/XVI/2019 Rady Miasta Jarosławia z dnia 

25 listopada 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

9) w sprawie wniesienia aportem nieruchomości gruntowych do spółki SIM Podkarpacie 
Spółka z o.o. z siedzibą w Boguchwale, 

10) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

11) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „„Dostępna szkoła” w ramach IV 
Osi priorytetowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacyjna Rozwój „Innowacje 

społeczne i współpraca ponadnarodowa”, działanie 4.1 Innowacje społeczne, 
13)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „Poprawa dostępności poprzez 
budowę windy w Szkole Podstawowej Nr 11 z Oddziałami [Integracyjnymi 

w Jarosławiu” w ramach projektu „Dostępny samorząd — granty” realizowanego przez 
Państwowy Fundusz rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach działania 2.18 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacji Rozwój 2014-2020, 

14) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
15) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
16) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

17) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
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18) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia, 

19)w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej w Jarosławiu Spółka z 0.0., 

20) w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry, 
21) w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry, 
22) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
23) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia na 2022 rok. 

VI. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza 
z wykonania uchwał Rady. 

VII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zakończenie obrad. 
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Ad. III. Przyjęcie protokołu z: 
u LVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 listopada 2022 r. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 ust.2 protokół z LVII 
sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 listopada 2022 r. był dostępny w Biurze Rady oraz 

w systemie posiedzenia.pl, tak więc radni zainteresowani jego treścią mogli się z nim zapoznać. 
Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś z obecnych wnosi do w/w dokumentu jakieś uwagi — 
nikt się nie zgłosił. 

Mając na względzie powyższe Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z: 

> LVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 listopada 2022 r 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —15, „przeciw ' — brak, „wstrzymał się” —1 przyjęła 

protokół z LVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 listopada 
2022 r.- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

Radny Marcin Nazarewicz oświadczył, że w związku z tym, że jego wniosek do porządku 

obrad został odrzucony, do tego tematu powróci w punkcie: Wolne wnioski i chciałby, aby 
pracownicy Urzędu Miasta, których sprawa dotyczy byli obecni w tym momencie na sali. 
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Ad. IV. Wytypowanie przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac w komisji 

konkursowej opiniującej złożone oferty na realizację zadania pn. „Dowóz dzieci 

niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego 

w Jarosławiu w 2023 roku”. 
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Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że w dniu I grudnia 2022 r. otrzymał 
od Pani Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Renaty Chlebowskiej pismo, 

w sprawie delegowania przedstawiciela Rady Miasta do prac w komisji konkursowej 

opiniującej złożone oferty na realizację zadania pn. „„Dowóz dzieci niepełnosprawnych do 
Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w Jarosławiu w 2023 roku”. 
W ubiegłym roku do powyższej komisji zostali wybrani radni: Pani Jolanta Makarowska i Pan 

radny Witold Duszyński — treść pisma stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
Radny Marcin Nazarewicz do prac ww. komisji zgłosił kandydaturę radnego Jarosława 
Litwiaka, który nie wyraził zgody. 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący Rady Szczepan Łąka zapytał radnych, którzy 

w roku ubiegłym wchodzili w skład osobowy tej komisji tj. radną Jolantę Makarowską 
i radnego Witolda Duszyńskiego, czy nadal wyrażają chęć reprezentowania Rady Miasta w ww. 

komisji i po uzyskaniu ich zgody poddał pod głosowanie stosowny wniosek w tej kwestii. 
Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za” - 15 
„przeciw ” - brak 

„wstrzymał się” — 1 

wybrała do prac w komisji konkursowej opiniującej złożone oferty na realizację 

zadania pn. „Dowóz dzieci niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjno- 

Edukacyjno-Wychowawczego w Jarosławiu w 2023 roku” radną Panią Jolantę 

Makarowską i radnego Witolda Duszyńskiego - raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Ad. V. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że na podstawie art. 12 c ustawy z dnia 
17 lutego 2005 roku o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne 

Minister Cyfryzacji ogłosił konkurs na dofinansowanie przedsięwzięcia polegającego na 
doposażeniu stanowisk służących do podniesienia kompetencji cyfrowych seniorów. Wyniki 

rozstrzygniętego konkursu umożliwiły Gminie Miejskiej Jarosław pozyskać środki 
w wysokości 67 453,20 zł na doposażenie placówek typu .„Senior +, wtym Dziennych 

Domów „Senior +” iKlubów „Senior + wstanowiska służące podniesieniu poziomu 

kompetencji cyfrowych seniorów oraz upowszechnienie i rozwijanie kompetencji cyfrowych 
seniorów. Kwota dotacji celowej wynosi 16 863,30 zł na jedną placówkę. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 1. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 772/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 r. - raport z przeprowadzonego 
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imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 772/LVIN/2022 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 
> >k 26 > 26 >k > 26 > 26 2h 26 25 > 2 2 26 26 > 2h 2 > 26 zk 2 2 > 26 zk ck > 26 > > 26 2h 2 2h > 6 6 6 2h > 6 Rh 6 26 2 > > zk kk kk 

2) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik _o_ określonej 
pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty - projekt stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały dotyczy określenia 

nowej stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2023 r. z mocą obowiązującą od 
1 lutego 2023 r. Gmina Miejska Jarosław obecnie jest po rozstrzygnięciu przetargu na odbiór 

i zagospodarowanie odpadów. Do przetargu przystąpiła jedna firma t.j. Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej s-ka z o.o. w Jarosławiu. Koszt za odbiór 

i zagospodarowanie 1Mg (tony) odpadów będzie wynosił 1.115,00zł./(tonę)Mg. Szacuje się, że 
w 2023 roku zostanie odebrane i zagospodarowane 13.500 (ton) Mg odpadów co daje kwotę 
15.052.500,00 zł. ponadto na tym paragrafie należy zabezpieczyć środki na koszty 

gospodarowania systemem w tym edukacji ekologicznej, koszty pocztowe oraz likwidacja 
dzikich wysypisk w wysokości 560.000,00 zł. co łącznie daje kwotę 15.612.500, 00 złotych. 

Szacuje się, że przypis w 2023 r. wyniesie 15.409.102,60 złotych. Z tytułu udzielonej ulgi 
rodzin wielodzietnych należy zabezpieczyć kwotę 580.032,60 złotych ( która zaplanowana jest 

jako część ' przypisu). Konieczność podjęcia niniejszej uchwały podyktowana jest 
koniecznością zbilansowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. W przypadku 
zebrania odpadów w szacowanej wysokości system nie zostanie zbilansowany o kwotę 
203.397,40 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz w imieniu Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy 

Jarosław” zgłosiła wniosek, aby w projekcie uchwały nr 2 w $ 6 kwotę w wysokości 1 zł 
zastąpić kwotą 5 zł. 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek, aby w projekcie uchwały nr 2 w $ 3 w ust. 3 
zmienić procent zwolnienia z 30% na 50%; w $ 2 kwotę 34 zł zmienić na 29 zł; w $ 2 w ust. 2 
zmienić kwotę 68 zł na 58 zł; w $ 6 zmienić kwotę I zł na 10 zł. 

O godz. 10.05 na obrady przybył radny Maciej Wałęga. 

Radny Wiesław Strzępek zgłosił wniosek, aby w projekcie uchwały nr 2 w $ 6 zmienić kwotę 
I zł na 10 zł. 

Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy poinformowała, że Klub Radnych PiS będzie 

głosował przeciw podjęciu uchwały na druku nr 2, a więc przeciwko podwyżce opłat za odbiór 
odpadów komunalnych. 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny Piotr 

Kozak, radny Witold Duszyński, radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, radny Jarosław 

Litwiak i radny Wiesław Strzępek pytając m.in.: 

a czy treść uzasadnienia dołączona do projektu uchwały, którą odczytał Przewodniczący 
Rady Szczepan Łąka jest prawdziwa i zgodna ze stanem faktycznym, bo na ostatnim 
posiedzeniu Komisji radni zostali wprowadzeni w błąd, 

a dlaczego po raz kolejny funduje się mieszkańcom miasta podwyżki, 

Protokół z LVIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 29 grudnia 2022 r. Strona 7



a z jakich względów proponuje się odebranie właścicielom Karty Dużej Rodziny 20% 
zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na każdego członka 

rodziny wielodzietnej, 

m czy data wejścia w życie uchwały ustalona na dzień I lutego 2023 r. oznacza, że kwota 
podwyżki będzie przekładać się na 11, a nie na 12 miesięcy, 

a dlaczego proponuje się podnieść mieszkańcom opłatę za wywóz odpadów aż o 17 %, 
skoro złożona oferta w rozstrzygniętym przetargu zwierała zwiększenie tylko o 4,1%, 

s kto będzie ponosił opłaty, o których mowa w $ 4 projektu uchwały, bo niejasno zostało 
to sprecyzowane, 

u zczego wynika zaproponowana w projekcie uchwały stawka opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

a ile pieniędzy zabraknie w systemie, jeśli Rada Miasta nie podejmie dzisiaj uchwały 
zwiększającej stawkę, z czego zostanie pokryta ewentualna różnica i jakie będą 

występowały braki w przyszłym roku, 

a dlaczego w przedłożonym projekcie uchwały proponuje się zwolnienie za posiadanie 
kompostownika w wysokości 1 zł/miesięcznie od jednego mieszkańca, skoro już w roku 
ubiegłym twierdzono, że 1 zł to zbyt mało. 

Radni podkreślali, że: 

s jakiś czas temu radni Klubu PiS wnioskowali, aby właścicielom nieruchomości 
posiadającym przydomowe kompostowniki przysługiwało zwolnienie w wysokości 
2 lub 4 zł, 

su mieszkańcy sami powinni decydować o tym, czy chcą zakładać kompostowniki, czy też 

nie, 
a  niepodjęcie uchwały na druku nr 2 będzie równoznaczne z tym, iż nadal obowiązywać 

będą stawki ustalone w uchwale Rady Miasta Jarosławia Nr 502/XXXVII/2021 z dnia 
11 października 2021 r., 

a wprowadzenie tak wysokich podwyżek dla mieszkańców nie znajduje konkretnego 
uzasadnienia. 

Radny Marcin Nazarewicz przedstawił, jak na przestrzeni lat zmieniały się koszty związane 
z gospodarką odpadami komunalnymi. Nie chcąc podwyższać opłaty mieszkańcom wskazał, 
że system gospodarowania odpadami można zasilić inaczej tj. poprzez uzyskanie oszczędności 

z redukcji jednego stanowiska Zastępcy Burmistrza oraz połączenie instytucji kultury CKiP 
z JOKiS. 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony 

Środowiska Grażyna Strzelec oświadczyła, że uzasadnienie dołączone do projektu uchwały 

jest jak najbardziej zgodne z prawdą. 
Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie: 

> wniosek radnego Marcina Nazarewicza aby w projekcie uchwały nr 2 w $ 3 w ust. 3 

zmienić procent zwolnienia z 30% na 50%; w $ 2 kwotę 34 zł zmienić na 29 zł; w $ 2 
w ust. 2 zmienić kwotę 68 zł na 58 zł; w $ 6 zmienić kwotę 1 zł na 10 zł. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„Za”-4, 

„przeciw ” — 9, 

„wstrzymał się” —4 

odrzuciła w/w wniosek. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu. 

> wniosek radnego Wiesława Strzępka, aby w projekcie uchwały nr 2 w $ 6 zmienić kwotę 1 

zł na 10 zł. 
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Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„za”- 8, 

„przeciw ” — 9, 

„wstrzymał się” — brak 

odrzuciła w/w wniosek. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu. 

> wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz w imieniu Klubu Radnych „Wspólnie 

Zmieniajmy Jarosław”, aby w projekcie uchwały nr 2 w $ 6 kwotę w wysokości 1 zł 

zastąpić kwotą 5 zł. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„za”- 13, 

„przeciw ” — brak, 

„wstrzymał się” — 4 

przyjęła w/w wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu 

Mając na względzie powyższe przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku nr 2 wraz 
z przyjętą poprawką. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —9, „przeciw ” —8 i „wstrzymał się” — brak podjęła 
uchwałę Nr 773/LVIIU/2022 w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 
takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik_o_ określonej 

pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty- raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 773/LVII/2022 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że proponuje się zwiększenie limitu 
wydatków w dziale 750 Administracja publiczna z przeznaczeniem w szczególności na 

wypłaty odpraw emerytalnych i nagród jubileuszowych dla pracowników administracji 
zatrudnionych w Urzędzie Miasta Jarosławia. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny Piotr 

Kozak i radny Wiesław Strzępek pytając m.in.: 
a ile na chwilę obecną wynosi zadłużenie miasta, 

a jaka jest do spłacenia kwota odsetek od kredytu i pożyczek, 
m czy możliwym jest wskazanie, ile obecnie wynosi łączna kwota odsetek z tytułu 

zaciągniętych kredytów, 
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u czynie byłaby zasadna zmiana formy oprocentowania stopy zmiennej na stałą, czy była 
przeprowadzona jakaś analiza, która wykazałaby, jak zachowywałyby się odsetki 

w takiej sytuacji i czy podjęto w tym temacie jakieś działania. 
Radny Marcin Nazarewicz zapoznał radnych z odpowiedzią jaką uzyskał na zgłoszoną 

interpelację w sprawie odsetek i zadłużenia miasta Jarosławia (treść odpowiedzi dostępna jest 

na stronie internetowej Miasta w BIP). Ponadto poinformowała, że o Wieloletniej Prognozie 
Finansowej jednostki stanowi art. 226 ustawy o finansach publicznych. 
Radna Dorota Batiuk — Jankiewicz zwróciła uwagę, że prowadzona dyskusja i pytania na 

temat odsetek powinny tak naprawdę mieć miejsce podczas obrad Komisji Budżetowej. Wobec 
powyższego zasugerowała zakończenie dyskusji i przejście do głosownia. 

Radny Mariusz Walter zgłosił wniosek o umożliwienie radnym prowadzenie dyskusji 
podczas procedowania projektu uchwały na druku nr 3. 

Odpowiedzi udzielała Skarbnik Miasta Anna Gołąb wyjaśniając m.in., że: 

a wysokość odsetek w 2022 roku nie przekroczy 4.694.923,39 zł i będzie to kwota 
maksymalna, 

u w Wieloletniej Prognozie Finansowej regularnie pokazywana jest wysokość odsetek od 

kredytów za cały okres spłaty, 
a _ podobnie prognozowana jest wysokość zadłużenia na koniec roku, 
s w każdy dzień WIBOR może być inny i na każdy dzień może być inna kwota 

zadłużenia, 

s limit wydatków planowany jest na każdy dzień, 

a wysokość odsetek wykazana jest w WPF (str. 4) — kolumna odsetki, 
u miasto nie podejmowało żadnych rozmów z bankiem w kwestii zmiany stopy 

oprocentowania, gdyż każdy kredyt jest rozstrzygany w przetargu, a po przetargu nie 
ma podstaw zmiany warunków. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka zamknął dyskusję nad projektem uchwały — druk nr 3 

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w druku nr 3. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 774/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 r. — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 774/LVII/2022 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały pozwoli 

na sfinansowanie w 2022 roku wkładu własnego Gminy ze środków Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych dla zadań wymienionych w treści uchwały. Środki wynikają z rozliczenia 
zaplanowanych na 2022 rok zadań inwestycyjnych i są pozostałością po odliczeniu podatku 
VAT naliczonego Gminie miejskiej Jarosław. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 11.15 obrady opuścił radny Antoni Lotycz. 
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Radny Mariusz Walter zgłosił wniosek, aby zmniejszony plan wydatków zawarty w $ I 

pkt 5) w wysokości 441.532,21 zł pochodzący z budowy kanalizacji sanitarnej w ulicach 
Grodziszczańskiej i Pogodnej w Jarosławiu wraz z przepompowniami ścieków przeznaczyć na 

budowę kanalizacji w Dzielnicy Nr VII. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny Piotr 

Kozak, radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Wywrót, 

Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy i radny Wiesław Strzępek pytając: 
s zczego wynikają roszady wyodrębnione w $ I pkt 1 i pkt 2), 

a czy można przesuwać środki finansowe z jego programu na drugi, 

au czy kwota441.532,21 zł zabezpiecza w pełni środki na budowę kanalizacji w Dzielnicy 
Nr VII i jaki zakres robót w tej kwocie mógłby zostać wykonany, 

m czy pieniądze uzyskane z odpisu VAT zostały przeznaczone na płytę Rynku i czy jest 
to zwiększenie o kwotę 517 tys. zł na tym zadaniu. 

Radny Piotr Kozak zaznaczył, że każdy radny ma prawo złożyć wniosek, nawet ten 
najbardziej absurdalny, bo bierze za siebie pełną odpowiedzialność. Natomiast Przewodniczący 

nie ma prawa oceniać i decydować, czy wniosek jest słuszny, czy też nie, tylko powinien 

poddać go pod głosowanie. 
Radny Marcin Nazarewicz w kontekście wniosku złożonego przez radnego Mariusza Waltera 
w kwestii przesunięcia środków na kanalizację w Dzielnicy Nr VII zaznaczył, że taka poprawka 

spowodowałaby zmianę treści uchwały i miała wpływ na pozostałe punkty, zatem by nie 
popełnić błędu zasadnym jest cofnięcie projektu uchwały do Komisji celem jego 
przepracowania. Radny zaznaczył również, że podczas posiedzenia Komisji uczestniczący 

w niej mieszkańcy z Dzielnicy Nr VII informowali o kolejnej, trzeciej już zmianie 
projektowania kanalizacji w tej części miasta. 
Radny Mariusz Walter zgłosił wniosek zatem, aby projekt uchwały na druku nr 4 skierować 

do Komisji Infrastruktury Technicznej celem przepracowania. 
Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz wyraziła stanowczy sprzeciw, aby projekt uchwały wrócił 

do Komisji, ponieważ odbyła ona już posiedzenie i był czas na składanie wniosków. 

Odpowiedzi udzielali: Zastępca Burmistrza Miasta Wiesław Pirożek, Skarbnik Miasta 
Anna Gołąb i Prezes PWiK Sp. z 0.0. Andrzej Wysocki wyjaśniając, że: 

u w pierwszym założeniu środki finansowe zostały przeznaczone na budowę kanalizacji 
w ul. Grodziszczańskiej za kwotę niższą o 700 tys. zł, 

s pieniądze w wysokości 718 tys. zł pochodzące z VAT zamierza się przeznaczyć na 

modernizację płyty Rynku po to, by można było wykorzystać środki z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

s termin wykonania dokumentacji projektowej kanalizacji w Dzielnicy Nr VII został 

wyznaczony do końca kwietnia 2023 roku, ale będą musiały być wprowadzone pewne 
ograniczenia ze względu na brak zgody niektórych mieszkańców, 

s ogromnym niezrozumieniem jest propozycja przesuwania środków finansowych na 
zadania, które nie są zupełnie przygotowane do wykonania i np. nie posiadają jeszcze 

dokumentacji, tak jak w przypadku Dzielnicy Nr VII, gdzie czas wykonania projektu 
został ustalony na koniec kwietnia 2023 r., 

u nie planuje się przystępowania do nowych inwestycji, tylko dokończenie tych 
rozpoczętych i rozliczenie się za nie, 

u mieszkańcy Dzielnicy Nr VII spokojnie podchodzą do tematu budowy kanalizacji, 

s  jnwestycja związana z modernizacją płyty Rynku jest w realizacji, w tym roku trzeba 
zapłacić 3.127.200,74 zł, a więc 50 % zgodnie z Polskim Ładem, podobna kwota jest 
w budżecie w roku 2023. 
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Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnego Mariusza 

Waltera, aby projekt uchwały na druku nr 4 skierować do Komisji Infrastruktury Technicznej 

celem przepracowania. 
Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„Za”-3, 

„przeciw ” — 13, 

„wstrzymał się” — brak 

odrzuciła w/w wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu. 
O godz. 11.19 obrady opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 4. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —14, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 775/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 r. — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 775/LVIN/2022 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2022 roku - projekt stanowi 
załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że przedmiotem projektu uchwały jest 

określenie wydatków, które nie wygasają z upływem 2022 r. Wydatki wskazane w załączniku 

do projektu są zobowiązaniami wynikającymi z zawartych przez Gminę Miejską Jarosław 
umów i we wszystkich przypadkach dotyczą zamówienia przez Gminę niżej wymienionych 
zadań obejmujących roboty budowlane oraz opracowania projektowe: 

1. Budowa chodnika ul. Krakowska (od ronda do wiaduktu) wraz z odwodnieniem zlewni 
w okolicach wiaduktu kolejowego (2022- opracowanie dokumentacji projektowej) 

2. Przebudowa ul. Czesławy Puzon ps. „Baśka” 

3. BO — Przebudowa ul. Piastów 
4. Przebudowa drogi dojazdowej oraz utwardzenie placu na działkach miejskich obręb 4 

obok Lear Corporation 

5. Kanalizacja deszczowa dla dróg w obszarze ul. Kopystyńskiego, Fredry, Flisacka, 
Zwierzyniecka, Długosza, Nad Sanem - OPRACOWANIE DOKUMENTACJI 

6. Przebudowa drogi na działce miejskiej nr 2903 obr. 5 
7. Remont dachu sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 7 w Jarosławiu; 

8. Konserwacja dachów i wykonanie elewacji budynków nr 1 i nr 2 na terenie cmentarza 
komunalnego przy ul. Krakowskiej w Jarosławiu. 

Stan zaawansowania poszczególnych robót budowlanych każe z dużym prawdopodobieństwem 

ocenić, że zachowanie umownych terminów wykonania i dostawy nie jest możliwe. Przyczyną 
takiego stanu rzeczy są napotkane trudności. Opóźnienia związane z wykonaniem 
dokumentacji projektowej związanej z budową chodnika na ul. Krakowskiej wynikają 
z wydłużonym terminem uzgodnień projektu z PKP. Rozpoczęcie i realizacja inwestycji na ul. 
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Czesławy Puzon ps. „Baśka” „przebudowy parkingu obok Lear Corporation oraz na ul. Piastów 

zostały uniemożliwione z uwagi na niekorzystne warunki atmosferyczne. Opóźnienia związane 
z wykonaniem dokumentacji projektowej kanalizacja deszczowa dla dróg w obszarze 

ul. Kopystyńskiego, Fredry, Flisacka, Zwierzyniecka, Długosza, Nad Sanem wynikają 
z przedłużającego się terminu oczekiwania na uzyskanie prawomocnego pozwolenia 

wodnoprawnego, zawarcie umowy użytkowania gruntów pokrytych wodami (czas rozpatrzenia 

takiego wniosku wynosi 120 dni) opinii ZUD (Zespołu Uzgadniania Dokumentacji) oraz 
z uzyskania ostatecznej decyzji, pozwolenia na budowę. Opóźnienia związane z przebudową 
drogi na działce miejskiej nr 2903 obr. 5 pojawiły się na skutek niesprzyjających warunków 

atmosferycznych oraz z powodu konieczności regulowania spraw własnościowych. 
Opóźnienia związane z wykonaniem remontu dachu Sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej 

nr 7 związane są z zaistnieniem bardzo niekorzystnych warunków atmosferycznych 

związanych zintensywnymi opadami Śniegu. Wykonawcy nie są w stanie rozpocząć 
w najbliższym czasie prac budowlanych. Powierzchnia dachu jest maksymalnie wilgotna, 

istnieje także ryzyko wypadku dla zatrudnionych osób. Odnośnie konserwacji dachów 
i wykonania elewacji budynków nr 1 i nr 2 na terenie cmentarza komunalnego przy 

ul. Krakowskiej w Jarosławiu, z uwagi na niewykonanie robót w terminie określonym 
w zawartej umowie z dnia 30.09.2022r. Nr 794/2022 istnieje obawa, że obecnie ze względu na 

warunki pogodowe wykonawca nie dokończy robót i ich nie rozliczy w bieżącym roku. Dlatego 
też koniecznie jest podjęcie uchwały zaproponowanej treści, z uwagi na okoliczność, że 

z chwilą zakończenia robót budowlanych i dokumentacji projektowych przez poszczególnych 
wykonawców należności umowne staną się dla nich wymagalnymi, oczywiście 

z uwzględnienia regulacji umownych w zakresie kar w związku z niedotrzymaniem terminu 
wykonania przedmiotu umów. Kary zostaną naliczone, stosownie do zapisów umownych. 

O godz. 11.21 obrady opuścił radny Mariusz Walter. 

Zastępca Burmistrza Miasta Wiesław Pirożek zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały na druku 
nr 5, aby w załączniku nr 2 zmienić zapis w ostatniej rubryce WYDATKI w dziale 801 i 710 
z „Majątkowe” na „Bieżące”. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 11.22 na obrady powrócili: 

radny Marcin Nazarewicz, radny Antoni Lotycz i radny Mariusz Walter. 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radna Dorota 

Batiuk-Jankiewicz i radny Piotr Kozak, pytając: 

m czy wydatki bieżące można wprowadzić do budżetu jako środki niewygasające, 
a czy prowadzone prace remontowe związane z przybudową drogi dojazdowej oraz 

utwardzenie placu obok Lear Corporation muszą być wykonywane w zimie i jaki jest 
termin wykonania tego zadania, 

a _ dlaczego przewiduje się termin realizacji remontu dachu sali gimnastycznej w Szkole 

Podstawowej Nr 7 w Jarosławiu dopiero na dzień 30 czerwca 2023 r., skoro na jednej 
z poprzedniej sesji mówiono o pilnej potrzebie wykonania tego zadania, 

a czy kwota 83.667,05 zł przewidziana na remont dachu sali gimnastycznej w Szkole 

Podstawowej Nr 7 w Jarosławiu jest wystarczająca, skoro mówi się, że dach jest 
w bardzo złym stanie, 

u jaki jest koszt przewożenia i ustawiania stoisk handlowych na Rynku, 
« które inwestycje wskazane przez Rady Dzielnic nie zostały zrealizowane, 
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s jle zadań spośród 8 wypisanych w załączniku nr 1 do projektu uchwały nr 5 było 
zapisanych w budżecie miasta na 2022 rok, ale znalazło się jako niewygasy, 

a czy prawdą jest, że wyznaczono 15-dniowy termin wykonania remontu placu przy 
„Koronie” obok Lear Corporation i czy firma, która wygrała przetarg podjęła już jakieś 

działania. 
Radny Piotr Kozak prosił o interpretację prawną, co do ilości wystąpień radnych na sesji 

w kontekście zapisów zawartych w Statucie Gminy Miejskiej Jarosław. 
Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz odnosząc się do kwestii niezrealizowanych inwestycji 
wskazanych przez Dzielnice oświadczyła, że na sesji listopadowej Dyrektor Wydziału WIT 

Magdalena Zarębska-Lorenowicz przedstawiła bardzo szczegółową informację na temat 

realizowanych zadań i można było wywnioskować, które inwestycje w poszczególnych 
Dzielnicach zostały wykonane, a które nie. 

Odpowiedzi udzielali: Zastępca Burmistrza Miasta Wiesław Pirożek, Skarbnik Miasta 

Anna Gołąb, Dyrektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Magdalena Zarębska- 
Lorenowicz i Radca Prawny Mariusz Prychocin wyjaśniając, że: 

a nie ma przeszkód, by wydatki bieżące zostały wprowadzone do budżetu, jako środki 
niewygasające, 

a nie zmienia się ocena jakości stanu technicznego dachu sali gimnastycznej w Szkole 
Podstawowej Nr 7 w Jarosławiu, ale na szybką realizację tego zadania nie pozwala aura, 

s statut Gminy Miejskiej Jarosław nie doprecyzowuje pewnych zapisów, ale reguluje 

niektóre kwestie na podstawie których można uznać, że decydujące zdanie należy do 
Przewodniczącego Rady, nic jednak nie stoi na przeszkodzie, by radni zmienili ten 

dokument uściślając jego zapisy, 
s na przybudowę drogi dojazdowej oraz utwardzenie placu obok Lear Corporation 

podpisano umowę w dniu 12 grudnia z terminem wykonania 15 dni. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 776/LVIII/2022 w sprawie wykazu wydatków, 
które nie wygasają z upływem 2022 roku — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 776/LVII/2022 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Ze względów technicznych związanych z systemem radny Witold Duszyński nie brał udziału 
w głosowaniu. 

6) sprawie przystąpienia Gminy_ Miejskiej Jarosław do _spółki prawa handlowego 

Oświetlenie Uliczne i drogowe sp. zo.o. z siedzibą w Kaliszu - projekt stanowi załącznik 
nr 32 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Spółka Oświetlenie Uliczne 

i Drogowe Spółka z o. o. z siedzibą w Kaliszu współpracuje z 110 jednostkami samorządu 
terytorialnego. Wspomniane jednostki samorządu terytorialnego są jednocześnie wspólnikami 

Spółki i posiadają łącznie 100% udziałów w kapitale zakładowym Spółki. W zamian za 
wniesiony wkład pieniężny Gmina Miejska Jarosław w ramach spółki Oświetlenie Uliczne 
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i Drogowe Spółką z o.o. w Kaliszu przystąpi do grupy zakupowej energii elektrycznej mającej 

na celu optymalizację kosztów zakupu oraz dystrybucji energii. 
Korzyści z przystąpienia do grupy zakupowej energii elektrycznej w ramach spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe Spółką z 0.o. to: 

1) możliwość uzyskania oszczędności sięgających nawet 35%, 
2) gwarancja stałej ceny zakupu energii elektrycznej do końca trwania umowy, 

3) przygotowanie wszelkiej niezbędnej dokumentacji, 
4) koordynacja wszystkich działań związanych z zakupem energii wtym koordynacja 

procesów przetargowych, 
5)doradztwo ekspertów na każdym etapie realizacji 

Mając na względzie wymierne korzyści polegające na obniżeniu kosztów zakupu energii 
elektrycznej dla Gminy Miejskiej Jarosław podjęcie przedmiotowej uchwały jest w pełni 

uzasadnione. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny 

Wiesław Strzępek i radny Piotr Kozak pytając: 

s jaką Gmina Miejska Jarosław będzie miała gwarancję obniżki ceny za energię, skoro 

Spółka nie działa na naszym terenie, 
u czy fakt, że Gmina Miejska Jarosław przystąpi do grupy zakupowej energii elektrycznej 

prowadzonej przez spółkę prawa handlowego nie spowoduje zablokowania możliwości 
uzyskania wsparcia finansowego od państwa i skorzystania z preferencyjnych 
warunków, 

sa podjęcie uchwały na druku nr 6 będzie oznaczać, że Rada Miasta pozbawia się prawa 
do decydowania, 

«a wątpliwa jest korzyść przestąpienia Gminy do spółki prawa handlowego sp. z o.o. 
z prywatnym kapitałem, 

« jakie wpływ będzie miało miasto na ilość i formę dystrybucji energii, skoro tak 

naprawdę będzie uzależnione od podmiotu zewnętrznego, a giełda rządzi się swoimi 
prawami, co oznacza, że cena energii może zmienić się z dnia na dzień, 

s skąd takie przekonanie na temat ceny energii podane radnym w uzasadnieniu, skoro na 
spotkaniu przedstawiciele spółki sami mówili, iż nie wiedzą, jak w przyszłym roku będą 

zachowywały się ceny energii na giełdzie, 
a od jakiej kwoty będzie możliwość uzyskania oszczędności sięgających nawet 35%, 

o których mowa w uzasadnieniu do projektu, 

u czy w sytuacji, gdy Gmina przystąpi do spółki w 2024 roku, a ceny energii nie będą 
korzystne - to czy miasto będzie mogło skorzystać wtedy z innych źródeł zakupowych. 

Odpowiedzi udzielała Sekretarz Miasta Magdalena Kapusta wyjaśniając, że: 
a 13 grudnia 2022 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami spółki Oświetlenie Uliczne 

i Drogowe z Kalisza podczas, którego zostały omówione zasady do jej przystąpienia, 
u ww. spółka zajmuje się m.in. handlem i dystrybucją energii elektrycznej oraz jej 

kupnem na Towarowej Giełdzie Energii, 
a zaproszenie na spotkanie zostało wystosowane do wszystkich radnych Rady Miasta 

Jarosławia, ale tylko część z nich znalazła czas, by w nim uczestniczyć, 

m w spotkaniu wzięli udział również włodarze dwóch ościennych gmin, 
s spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe z Kalisza działa obecnie na terenie trzech 

województw Polski zachodniej, 

m  nastronie internetowej BIP spółki zamieszczone są informacje, które wskazują na to, iż 
dysponuje on ogromnym kapitałem finansowym, 
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s z uzyskanych informacji wynika, że spółka jest zainteresowana współpracą 

z samorządami ściany wschodniej, 
« przystąpienie Gminy Miejskiej Jarosław do spółki oznaczać będzie, że miasto będzie 

pełnoprawnym udziałowcem, 
« spółka, o której mowa jest w 100% z udziałem samorządu terytorialnego i w KRS 

można uzyskać informacje odnośnie kwestii właścicielskich tego podmiotu, 
u informacja na temat możliwości uzyskania oszczędności została pozyskana 

z dokumentów przygotowanych do przetargu, 

a trudno przewidzieć, jakie będą ceny na giełdzie i jest to więc czysta symulacja, 
s Gmina Miejska Jarosław sama będzie podpisywać umowę z dostawcą energii, co 

oznacza, że nie będzie tego robić w jej imieniu spółka EOS, 

« jeśli Gmina przystąpi do spółki — to w żaden sposób nie będzie zobligowana, aby 

korzystać z jej usług. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 6. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach. „za” —10, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — 6 podjęła 

uchwałę Nr 777/LVIII/2022 w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 

Jarosław do spółki prawa handlowego Oświetlenie Uliczne i drogowe 

SD. Z 0.0. Z siedzibą w Kaliszu — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu, uchwała Nr777/LVIN/2022 stanowi załącznik 
nr 34 do niniejszego protokołu. 

Od godz. 12.1ldo 13.02 nastąpiła przerwa w obradach. 

Po przerwie na obrady nie wrócił radny Maciej Wałęga 

i wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy. 

7) w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami oraz powiatem i zawarcia 

porozumienia dotyczącego utworzenia Jarosławsko-Przeworskiego Partnerstwa _na 

rzecz Rozwoju oraz opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego - projekt 
stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z treścią art. 18 ust. 2 pkt 
12 ustawy o samorządzie gminnym, do właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał 
w sprawach współdziałania z innymi gminami. Zgodnie z art. 10g ust. 4 ustawy o samorządzie 

gminnym w celu przygotowania irealizacji strategii rozwoju ponadlokalnego jednostki 
samorządu terytorialnego mogą tworzyć w szczególności związek międzygminny, o którym 
mowa w art. 64, lub związek powiatowo-gminny, o którym mowa w art. 72a ustawy z dnia 5 
czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym lub stowarzyszenie, o którym mowa w art. 84, lub 

zawierać porozumienie międzygminne, o którym mowa wart. 74. Zgodnie z art. 74 ust 3 ustawy 
o samorządzie gminnym stroną porozumienia międzygminnego, o którym mowa w art. 10g ust. 
4, może być również powiat. Celem niniejszej uchwały jest wyrażenie woli i gotowości do 
realizacji zadań pozytywnie wpływających na rozwój społeczno-gospodarczy obszaru 

Partnerstwa. Współpraca Gminy Miejskiej Jarosław, Gminy Miejskiej Przeworsk, Gminy 
Przeworsk, Gminy Pawłosiów, Miasta i Gminy Kańczuga, Gminy Jawornik Polski i Powiatu 
Przeworskiego oraz ich udział w projekcie Centrum Wsparcia Doradczego Plus pozwoli na 
opracowanie strategii rozwoju ponadlokalnego, jej realizację oraz osiągnięcie celów 
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określonych w $1 ust. 2 niniejszej uchwały. Strategia rozwoju ponadlokalnego będzie stanowić 
podstawę do ubiegania się o dofinansowanie ze środków zewnętrznych na przedsięwzięcia 

Partnerstwa w perspektywie finansowej na lata 2021-2027 w ramach stosownych instrumentów 
rozwoju terytorialnego, w szczególności określonych w art. 36 ustawy z dnia 28 kwietnia 
2022 r. o zasadach realizacji zadań finansowanych ze środków europejskich w perspektywie 

finansowej 2021-2027. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny 
Wiesław Strzępek i radny Piotr Kozak, pytając: 

« jak będzie wyglądało Jarosławsko-Przeworskie Partnerstwo na rzecz Rozwoju oraz 

opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego w kontekście obecnego 
partnerstwa MOF Jarosław-Przeworsk, 

a czynie byłoby właściwym zaangażowanie w projekt Powiatu Jarosławskiego i czy taka 
propozycja została ewentualnie złożona temu organowi, 

u czy zawarcie porozumienia, o którym mowa w projekcie uchwały będzie wiązać się 
z jakimiś kosztami dla Gminy Miejskiej Jarosław, skoro liderem jest Gmina Przeworsk, 

a czy z przystąpienia do porozumienia oprócz ścieżek rowerowych będą wynikać jakieś 
inne korzyści dla miasta, 

s czy strategia rozwoju ponadlokalnego będzie w jakiś sposób korelowała z innymi 

strategiami, które posiada już miasto, 
s czy w ramach projektu, o którym mowa zostanie wykonana ścieżka rowerowa 

z Jarosławia do Radymna. 

Odpowiedzi udzielała Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy Edyta Pytko 
wyjaśniając, że: 

s projekt uchwały na druku nr 7 związany jest z chęcią wzięcia udziału w nowej 

perspektywie ubiegania się o dofinansowanie ze środków zewnętrznych, w której ma 
być premiowane partnerstwo, 

a w projekcie Centrum Wsparcia Doradczego Plus nie można było wystąpić jako MOF, 

m z omawianego projektu planuje się sfinansować ścieżki rowerowe i obiekty kulturalne, 
a ścieżki rowerowe — to jedna z potrzeb, jakie zgłaszają mieszkańcy podczas różnych 

konsultacji, 

« w ramach projektu mają pojawić się też inne działania (np. dotyczące energii, 
zanieczyszczenia powietrza, oświetlenia itd.), czyli rzeczami, które potencjalnie miasto 

Jarosław może mieć z różnych programów, ale temat ten zostanie podjęty w styczniu 
przyszłego roku, 

a aby aplikować o środki zewnętrzne należy przedłożyć strategię, a opracowanie takiego 

dokumentu jest czasochłonne i wymaga ogromnego zaangażowania pracowników. 
Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 

nr 7. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” —13, „przeciw” — 2 i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 778/LVIII/2022 w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi 
gminami oraz powiatem i zawarcia porozumienia dotyczącego utworzenia 
Jarosławsko-Przeworskiego Partnerstwa na rzecz Rozwoju oraz opracowania 

i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego— raport z przeprowadzonego imiennego 
głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 778/LVIIV2022 

stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
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8) w sprawie zmiany uchwały Nr 203/XVI2019 Rady Miasta Jarosławia z dnia 
25 listopada 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania _- projekt stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że świadczenie usług opiekuńczych 
i specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, należy do zadań gminy o charakterze obowiązkowym. 

Zgodnie zart. 50 ust. 6 ustawy opomocy społecznej rada gminy zobowiązana jest do 
określenia w drodze uchwały, szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. Uchwałą 

Nr 518/XXXVIII (38)/2021 Rady Miasta Jarosławia z dnia 8 listopada 2021 r. zmieniającą 
uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania iodpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, Rada 
Miasta Jarosławia ustaliła stawkę odpłatności za lgodz. usług opiekuńczych oraz 
specjalistycznych usług opiekuńczych, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi na poziomie 27,00 zł. Kwota ta odpowiadała kosztowi 
jaki Gmina Miejska Jarosław miała ponosić i w 2022r. faktycznie ponosiła za 1 godzinę 

świadczonych usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. W dniu 

16 grudnia 2022 r. dokonano rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadań 
publicznych z zakresu pomocy społecznej na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w okresie od 
I stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. Począwszy od 01 stycznia 2023 r. Gmina Miejska 

Jarosław będzie ponosić koszt świadczenia jednej godziny usług opiekuńczych 
i specjalistycznych usług opiekuńczych, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi, w wysokości 35,00zł za godzinę. W związku 

z powyższym konieczne jest podniesienie podstawy ustalenia odpłatności za świadczone usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi do kwoty 35,00 zł. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radna Dorota 

Batiuk-Jankiewicz, radny Jarosław Litwiak, radny Wiesław Strzępek, radny Witold 

Duszyński, wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Wywrót i radny Piotr Kozak zwracając 
uwagę, że: 

s przedstawiony projekt uchwały na druku nr 8 — to kolejna podwyżka, którą Rada Miasta 

funduje mieszkańcom na wniosek Burmistrza Miasta, a dotyczy ona osób starszych, 
schorowanych i wymagających opieki innych, 

a _ Burmistrz proponuje ustalić stawkę za świadczenie jednej godziny usług opiekuńczych 
(w tym również specjalistycznych) z dotychczasowej 27 zł na 35 zł, 
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a czy w budżecie miasta na 2023 rok dot. MOPS została ujęta po stronie dochodów 
i wydatków kwota 2.345.000 zł, która zgodnie z Zarządzeniem Nr 29/2022 Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu z dnia 17 listopada 2022 r. 
w sprawie otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych z zakresu pomocy 

społecznej na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w okresie od 1 stycznia 2023 r. do 

31 grudnia 2023 r. została przewidziana na realizację zadania związanego ze 
świadczeniem usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych (w wyniku 
rozstrzygnięcia kwota została podzielona na trzy instytucje). 

Pytali również: 
a czy zwrócono pieniądze wszystkim osobom, którym za usługi opiekuńcze naliczano 

niezgodnie z prawem wyższe stawki aniżeli te ustalone przez Radę Miasta, czy też tylko 
tym, którzy ośmielili się o to wystąpić, 

s jak liczna jest drużyna wolontariatu powstała przy Urzędzie Miasta Jarosławia do 

pomocy seniorom i wszystkim potrzebującym w załatwieniu codziennych spraw m.in. 
takich, jak zrobienie zakupów, czy zakup leków, 

a czy podanie do publicznej wiadomości na etapie konkursu kwoty przewidzianej na 

realizację w 2023 roku zadania związanego ze świadczeniem usług opiekuńczych, nie 
było sygnałem dla firm za jaką stawkę ta usługa będzie świadczona i czy nie powinna 
być podana kwota obowiązująca w roku poprzednim. 

Odpowiedzi udzielali: Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka 
Kruba-Nieckarz i Radca Prawny Mariusz Prychocin wyjaśniając, że: 

« MOPS ogłasza konkurs na realizację obowiązkowego zadania, jakim jest świadczenie 
usług opiekuńczych, 

a do konkursu z 17 listopada 2022r. przystąpiły 3 firmy, które takie usługi świadczą na 

terenie miasta Jarosławia, 
a kwota 2.345.000 zł była zaplanowana i została ujęta w budżecie, 

s - faktem jest, że przez pół roku były pobierane od mieszkańców wyższe stawki za usługi 

opiekuńcze, Samorządowe Kolegium Odwoławcze unieważniło wszystkie wydane 
decyzje w tym zakresie i na tej podstawie nastąpi zwrot środków, 

s zadania z zakresu pomocy społecznej mogą być realizowane zarówno w ramach ustawy 
prawo zamówień publicznych, jak i ustawy o pożytku publicznym i o wolontariacie, 

s ustawa o pożytku publicznym i o wolontariacie stanowi, iż zamawiający-organizator 
konkursu ma podać kwotę, jaką przeznacza na realizację zadania w danym roku. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 

nr 8. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” — 9, „przeciw” — 3 i „wstrzymał się” — 1 podjęła uchwałę 

Nr 779/LVIIIU/2022 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz_szczegółowych warunków częściowego lub _ całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania— raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 779/LVII1/2022 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 
Ze względów technicznych związanych z systemem radna Magdalena Cisek-Skiba nie brała 

udziału w głosowaniu. 
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9) w sprawie wniesienia aportem nieruchomości gruntowych do spółki SIM (Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa) Podkarpacie Spółka z o.o. z siedzibą w Boguchwale- projekt 
stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wniesienie aportu w postaci 
przedmiotowych nieruchomości do spółki SIM (Społeczna Inicjatywa Społeczna) Podkarpacie 

Spółka z o. o. z siedzibą w Boguchwale zapewni spółce nowe tereny, na których będzie mogła 
realizować inwestycje, zgodne z jej przedmiotem działania, a Gminie Miejskiej Jarosław 

osiągnięcie celu w postaci zabudowy wolnych terenów i zwiększenie ilości nowych mieszkań. 
Wartość rynkowa nieruchomości gminnych objętych projektem niniejszej uchwały została 

określona na podstawie operatu szacunkowego. Łączna wartość wynosi 930.424,89 zł brutto. 
Wartość nominalna jednego udziału to 50,00 zł. Kwota ta zwiększy kapitał zakładowy Spółki. 

Nowe udziały powstałe w wyniku zwiększenia kapitału zakładowego w ilości 18.608 o wartości 
po 50,00 zł każdy, obejmie Gmina Miejska Jarosław. Wnoszone aportem do Spółki 
nieruchomości położone są na terenach objętych Miejscowym Planem Zagospodarowania 

Przestrzennego obszaru "Za Parkiem" w Jarosławiu, uchwalonym przez Radę Miasta 

Jarosławia Uchwałą nr 821/LXVIII/10 z dnia 26 kwietnia 2010 r. wraz z jego późniejszymi 
zmianami. Działki o nr ewid. gr. 1468, 1467/6, 1476/24 położone w miejscowości Jarosław, 

obręb 4 znajdują się w konturze 1MW - jako tereny zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Marcin Nazarewicz zawnioskował, aby powtórzyć głosowanie nad poprzednią 
uchwałą, gdyż z tego, co zauważył radna Magdalena Cisek-Skiba usilnie próbowała 
zagłosować, ale nie mogła oddać swojego głosu z przyczyn technicznych. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka oświadczył, że nie przeprowadzi reasumpcji 
głosowania nad poprzednią uchwałą, bo wynik był jednoznaczny i głos radnej nie miałby na 
niego wpływu. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, i radny 
Wiesław Strzępek pytając: 

u czy podjęcie przedmiotowego projektu uchwały zwiększy szansę na wybudowanie 
w najbliższym czasie w Jarosławiu budynku wielomieszkaniowego, 

s jakie warunki będzie musiała spełnić osoba zainteresowana mieszkaniem i kto będzie 
mógł się o nie starać, 

w dlaczego miasto przekazuje do spółki SIM aportem własne grunty, skoro wcześniej 
zapewniano, że będą przekazywane tereny należące do Skarbu Państwa. 

Odpowiedzi udzielali: Zastępca Burmistrza Miasta Wiesław Pirożek i Przewodniczący 
Rady Szczepan Łąka wyjaśniając, że: 

u Spółka SIM za zgodą miasta zleciła projektowanie budynku, 
a w momencie, gdy zostanie uzyskane pozwolenie na budowę rozpoczną się negocjacje 

z miastem, zostanie ogłoszony przetarg na wykonawstwo i poszukiwanie najemców 
przyszłych mieszkań, 

u planuje się budowę 4-kondygnacyjnego budynku z 60 mieszkaniami, z podziemnym 

garażem i wydzieloną częścią dla Gminy, aby prowadzić działalność (żłobek dla dzieci), 
a w połowie 2023 roku zostaną określone zasady przydzielania tych mieszkań, 
u wniesienie aportu w postaci przedmiotowych nieruchomości do spółki SIM zapewni jej 

nowe tereny, na których będzie mogła realizować inwestycje, zgodne z jej przedmiotem 
działania, a Gminie Miejskiej Jarosław osiągnięcie celu w postaci zabudowy wolnych 

terenów i zwiększenie ilości nowych mieszkań. 
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Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 

nr 9. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 12, „przeciw — brak i „wstrzymał się” — 2 podjęła uchwałę 

Nr 780/LVIII/2022 w sprawie wniesienia aportem nieruchomości 
gruntowych do spółki SIM(Społeczna Inicjatywa Budowlana) Podkarpacie 

Spółka z 0.0. z siedzibą w Boguchwale — raport z przeprowadzonego imiennego 
głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 780/LVIII2022 

stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 

10) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zmiany w niniejszej uchwale 

zabezpieczą wydatki na wynagrodzenia nauczycieli i pracowników wraz z pochodnymi od 
wynagrodzeń w roku budżetowym 2022. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 10. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 781/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2022 rok_— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 45 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 781/LVIIMV/2022 stanowi załącznik nr 46 
do niniejszego protokołu. 

11) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wnosi się o zmiany w planie 
dochodów i wydatków, które zabezpieczą ewentualne potrzeby i zobowiązania związane 
z gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem gminy na przełomie 2022/2023. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 14.14 obrady opuściła wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Wywrót. 

Radny Mariusz Walter zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, skąd wzięły się zwiększone 
dochody z najmu i dzierżawy. 

W odpowiedzi Skarbnik Miasta Anna Gołąb oświadczyła, że zwiększone środki pochodzą 
z tytułu ściągniętych należności w ww. zakresie. 

Protokół z LVIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 29 grudnia 2022 r. Strona 21



Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 11. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 13, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 782/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2022 rok_— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 48 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 782/LVIN2022 stanowi załącznik nr 49 

do niniejszego protokołu. 

12)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. ,, Dostępna szkoła” w ramach IV 

Osi priorytetowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacyjna Rozwój, Innowacje 
społeczne i współpraca ponadnarodowa”, działanie 4.1 Innowacje społeczne - projekt 
stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław 
przystępuje do realizacji projektu pn. "Dostępna szkoła” w ramach IV Osi priorytetowej 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój "Innowacje społeczne i współpraca 

ponadnarodowa", działanie 4.1 Innowacje społeczne. W ramach projektu w 2023 roku 
planowane są działania zmierzające do poprawy dostępności w Szkołach Podstawowych Nr 4 
i Nr 11 w Jarosławiu w ramach testowania Modelu Dostępnej Szkoły. Zadania ujęte do 

realizacji przyczynią się do znacznej poprawy dostępności tych szkół dla dzieci ze specjalnymi 
potrzebami, w 2023 roku planowane jest w szczególności, dokończenie realizacji zadań 

związanych z poprawą dostępności architektonicznej w SP Nr 4. W projekcie, oprócz 
zwiększenia dostępności architektonicznej planowane są zakupy wyposażenia, sprzętu 

i pomocy dydaktycznych oraz działania miękkie związane z wprowadzeniem standardów 
rozwiązań z obszaru podnoszenia kwalifikacji i kompetencji. Będzie to przyczyniać się do 

poprawy jakości edukacji i włączenia dziecka ze specjalnymi potrzebami w życie społeczności 
szkolnej. Termin realizacji projektu: 29.08.2023 r. Wartość projektu: 1.337.182,00 zł. 
Dofinansowanie: 100%. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena 
Cisek-Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 
Radny Wiesław Strzępek zabierając głos poprosił o wyjaśnienie: 

a czy zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2022 
dotyczy jednej, czy też kilku szkół, 

a czy można rozumieć, że w roku bieżącym z tego programu wydatkowano kwotę 

400 tys. zł i nie są to tylko wydatki inwestycyjne, ale również bieżące dotyczące Szkoły 
Podstawowej Nr 11 i Nr4. 

W odpowiedzi Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy Edyta Pytko 
oświadczyła, że: 

w projekt uchwały zakłada zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego roku 2023, co 
oznacza, że wszystkie działania będą realizowane w przyszłym roku i są to podobne 
rodzajowo wydatki, 

s na Szkołę Podstawową Nr 11 — kwota 749 tys. zł, natomiast na szkołę Podstawową 
Nr 4-107 tys. zł. 
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O godz. 14.17 na obrady powróciła wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 14.18 obrady opuścił radny Jarosław Litwiak. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 

nr 12. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 13, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 783/LVII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. 

„Dostępna szkoła” w ramach IV Osi priorytetowej Programu Operacyjnego 
Wiedza Edukacyjna __ Rozwój _ „Innowacje _ społeczne __i _ współpraca 
ponadnarodowa”, działanie 4.1 Innowacje społeczne — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu, uchwała 

Nr 783/LVIII/2022 stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu. 

13)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. „, Poprawa dostępności poprzez 

budowę windy w Szkole Podstawowej Nr Il z Oddziałami Integracyjnymi 

w Jarosławiu” w ramach projektu „Dostępny samorząd — granty” realizowanego przez 

Państwowy Fundusz rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach działania 2.18 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacji Rozwój 2014-2020 -_ projekt stanowi 
załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 

O godz. 14.21 obrady opuścił radny Piotr Kozak. 
O godz. 14.22 na obrady powrócił radny Jarosław Litwiak. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław realizuje 

projekt pn. „Poprawa dostępności poprzez budowę windy w Szkole Podstawowej 
Nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu” w ramach projektu "Dostępny samorząd - 
granty" realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w ramach działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacji Rozwój 2014-2020. 

W ramach projektu realizowane będzie przedsięwzięcie infrastrukturalne polegające na 
budowie windy przy Szkole Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama 
Mickiewicza. Gmina Miejska Jarosław uzyskała zgodę na przesunięcie okresu realizacji 

i finansowania przedsięwzięcia na rok 2023. Aby zakończyć postępowanie przetargowe 
i podpisać umowę z Wykonawcą, konieczne jest przesunięcie środków finansowych z roku 
bieżącego na rok 2023. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 14.30 na obrady powrócił radny Piotr Kozak. 

O godz. 14.34 obrady opuścił radny Marcin Nazarewicz i radny Mariusz Walter. 

Radny Wiesław Strzępek i radny Mariusz Walter zabierając głos poprosili o wyjaśnienie: 

a zczego wynika konieczność podjęcia kolejnej już uchwały dotyczącej budowy windy 
w szkole, 

Protokół z LVIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 29 grudnia 2022 r. Strona 23



s ile wind zostanie tak naprawdę wybudowanych, gdyż teraz mówi się o jednej, 
a z wypowiedzi Burmistrza Miasta podczas ostatniej sesji, wynika, że ma być dwie, 

u w jakim terminie planowane jest zakończenie realizacji tego zadania i dlaczego nie 
zostało rozpoczęte w tym roku. 

W odpowiedzi Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy Edyta Pytko 
oświadczyła, że cały czas jest mowa o budowie jednej windy, a przedstawianie kolejnych 

projektów uchwal w tej sprawie ma na celu pozyskanie środków zewnętrznych na ten cel z 
różnych źródeł. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 

nt 13. 

Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 12, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się" — brak podjęła uchwałę 

Nr 784/LVIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2022 w związku z realizacją zadania pn. 
„Poprawa dostępności poprzez budowę windy w Szkole Podstawowej Nr 11 
z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu” w ramach projektu „Dostępny 
samorząd — granty” realizowanego przez Państwowy Fundusz rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w ramach działania 2.18 Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacji Rozwój 2014-2020 — raport z przeprowadzonego imiennego 
głosowania stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 784/LVIII/2022 

stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu 

14) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wnosi się o zmiany w planie 
dochodów i wydatków, które są konsekwencją przesunięcia na 2023 rok realizacji zadania pn. 

„Poprawa dostępności poprzez budowę windy w Szkole Podstawowej Nr 11 z Oddziałami 
Integracyjnymi w Jarosławiu” w ramach projektu „Dostępny samorząd - granty”, 

realizowanego przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach 

Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020. Zgodnie 
z projektem umowy nr DSG/1209 o powierzenie grantu, w ramach projektu „Dostępny 

samorząd - granty”, 84,28 % powierzonego grantu pochodzi ze środków europejskich, 
natomiast pozostałe 15,72 % z dotacji celowej (tj. budżetu państwa). Łączna wysokość 
wydatków ogółem przedsięwzięcia grantowego planowana jest na wartość 250 000,00 zł. 
Grantobiorca sfinansuje ze środków własnych część zaplanowanych dostosowań, w kwocie 

stanowiącej równowartość co najmniej 20% kwoty rozliczonego grantu, tj. 50 000 zł. 

O godz. 14.36 na obrady powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 
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Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 14. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” — 13, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 785/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2022 rok — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 57 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 785/LVII/2022 stanowi załącznik nr 58 

do niniejszego protokołu 

15) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu. 

O godz. 14.39 na obrady powrócił radny Mariusz Walter. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że na podstawie art. 28 ust. 3 ustawy z dnia 

13 listopada 2003 r. o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, na wnioski Ministra 
Edukacji i Nauki z 14 listopada 2022 r. z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej zostały 
przyznane dla Miasta Jarosławia na rok 2022 środki w kwotach: 

- 57.205,00 zł z tytułu wzrostu zadań szkolnych i pozaszkolnych, polegającego na 
wzroście liczby uczniów przeliczeniowych w odniesieniu do danych przyjętych do 
naliczenia algorytmem części oświatowej subwencji ogólnej na 2022 rok, 

- 74.826,00 zł z tytułu dofinansowania kosztów związanych z wypłatą odpraw dla 

zwalnianych nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych w trybie art. 20 ustawy 
zdnia 26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela albo przechodzących na emeryturę na 

podstawie art. 88 ustawy - Karta Nauczyciela w związku zart. 20ww. ustawy Karta 
Nauczyciela. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
fit 13. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” — 14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 786/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian _w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2022 rok — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 60 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 786/LVIIV/2022 stanowi załącznik nr 61 

do niniejszego protokołu. 

Od godz. 14.44 do 14.58 nastąpiła przerwa w obradach. 

16) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2022 rok - 
projekt stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej uwzględniają dokonane i proponowane zmiany w budżecie dotyczące dochodów, 
wydatków i przychodów z roku 2022 oraz w latach 2023-2024, wynikające z podjętych uchwał 
i zarządzeń oraz projektów załączonych uchwał w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
Miasta Jarosławia na 2022 rok. Zmiany w WPF uwzględniają również propozycje zaciągnięcia 
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nowych zobowiązań finansowych, wykraczających poza rok budżetowy 2022, w związku 

z realizacją projektów wymienionych w $ I, pkt 2 niniejszej uchwały. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radny 

Wiesław Strzępek i radny Piotr Kozak pytając: 
« jaka jest rzeczywista kwota zadłużenia miasta, gdyż z jednej strony mówi się 

o 76 mln zł, a z drugiej w odpowiedzi na złożoną interpelację, radny uzyskuje 
informacje, że wynosi ona 65 mln zł, 

a ile wynoszą odsetki od zaciągniętych kredytów, 
u czy w Wydziale Finansowym Urzędu Miasta prowadzona jest statystyka 

zaangażowania środków, ponieważ zaskakującym jest, iż do ostatniego dnia roku nie 

wiadomo, jakie kredyty miasto będzie zaciągać i jakie Gmina posiada zobowiązania. 
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Anna Gołąb wyjaśniając, że: 

a kwota długu jest zmienna w każdym dniu, każdego roku, 

u w WPF przedstawiana jest planowana kwota długu, 

u nadzień dzisiejszy została podpisana z bankiem umowa na 15 mln zł kredytu, 

s trzeba wiedzieć, że zmienia się kwota planu długu na 2022 rok i kwota planu na 2023 
rok, 

a długi odsetki - to dwie różne sprawy; miasto ma kredyty i zobowiązania, 

s kwota samego zadłużenia miasta będzie znana 30 grudnia po godz. 15.00, więc 
zainteresowani radni mogą wtedy uzyskać szczegółowe informacje w tym zakresie, 

s _ sprawozdanie z wykonania budżetu wraz z częścią opisową jest przedstawiane radnym 
każdego roku w terminie do 31 marca, 

s terminy płatności faktur są ustalane na 14 i 30 dni. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 16. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” — 11, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — 3 podjęła uchwałę 

Nr 787/LVIII/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jarosławia na 2022 rok_— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 
stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 787/LVIN/2022 stanowi załącznik 

nr 64 do niniejszego protokołu. 

17) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik 
nr 65 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały dotyczy 
nieruchomości położonej przy Zespole Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących im. Marii 
Dąbrowskiej w Jarosławiu, ul. Mickiewicza 13, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 

miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 2429 o pow. 0,1070 ha. Na część nieruchomości 

o powierzchni 8.50 m? Zespół Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących im. Marii 
Dąbrowskiej w Jarosławiu posiada umowę dzierżawy z przeznaczeniem na usytuowanie 

pojemników na odpady komunalne, która na wniosek Strony zostanie rozwiązana w dniu 31.12 
b.r. Zespół Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławiu 

zwrócił się ponownie z wnioskiem do Burmistrza Miasta Jarosławia, o zawarcie kolejnej 
umowy na okres od 01. 01. 2023 r. do 31. 12. 2023 r. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy 

o samorządzie gminnym (Dz.U. z2022. 559.) i art. 37pkt4ustawy o gospodarce 
nieruchomościami (Dz. U. z 2021. 1899.) na zawarcie kolejnej umowy wymagana jest zgoda 
Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Radny Piotr Kozak zabierając głos poprosił o wyjaśnienie, dlaczego Radzie Miasta został 
przedłożony projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 
I roku, skoro Burmistrz Miasta jednoosobowo może podjąć decyzję o dzierżawie na okres do 

3 lat. 
W odpowiedzi Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 

Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec oświadczyła, że projekt uchwały 

w niniejszej sprawie został przedłożony pod obrady Rady Miasta z uwagi na fakt, że dotyczy 
to spraw finansowych, a Szkoła nie może zawierać umów na okres dłuższy niż 1 rok. Umowa 
będzie przedłużana każdego roku. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 17. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” — 14, „przeciw — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 788/LVIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik 
nr 66 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 788/LVIII/2022 stanowi załącznik nr 67 do 

niniejszego protokołu. 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia - 
projekt stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Młodzieżowa Rada Miasta Jarosławia 

została utworzona uchwałą nr 653/XXLIII2002 Rady Miasta Jarosławia z dnia 30 sierpnia 
2002 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta. Ustawą z dnia 20 kwietnia 2021 r. 

o zmianie ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o samorządzie powiatowym, ustawy 

o samorządzie województwa oraz ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
wprowadzono szereg zmian dotyczących młodzieżowych rad miasta, w szczególności 

w przedmiocie statutu. Zapisy w/w ustawy nakazały dostosowanie statutów Młodzieżowych 
Rad Miasta do obowiązującego stanu prawnego. Statut powinien zawierać w szczególności: 

l) zasady działania Młodzieżowej Rady Miasta 
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2) tryb i kryteria wyboru jej członków, 

3) zasady wygaśnięcia mandatu i odwołania członków Młodzieżowej Rady Miasta, 
4) szczegółowe zasady zwrotu kosztów oraz zasady delegowania przedstawicieli 

Młodzieżowej Rady Miasta na zorganizowane wydarzenia, na których reprezentują 

Młodzieżową Radę Miasta, 
5) szczegółowe wymagania, które musi spełniać opiekun Młodzieżowej Rady Miasta, 

zakres jego obowiązków oraz zasady odwołania. 
Przedłożony projekt statutu uwzględnia w/w zmiany. 

W sprawie statutu Młodzieżowej Rady Miasta, przeprowadzone zostały konsultacje społeczne. 
1. Projekt statutu Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia celem przedstawienia opinii 

w zakresie treści statutu został przesłany do Przewodniczących Samorządów 
Uczniowskich, oraz Członkowie Samorządów Uczniowskich Szkół Podstawowych 
i Ponadpodstawowych mających siedzibę na terenie miasta Jarosławia 

2. Zarządzeniem nr 471/2022 Burmistrza Miasta Jarosławia z dnia 25 października 2022 roku 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu statutu 
Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia zostały przeprowadzone konsultacje społeczne 

obejmujące obszar Gminy Miejskiej Jarosław w terminie od 25-10-2022 do 24-11-2022 r. 

Celem konsultacji było zebranie uwag, opinii i wniosków mieszkańców w sprawie projektu 
statutu Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia. 

Konsultowany projekt statutu Młodzieżowej Rady Miasta spotkał się z pozytywnymi opiniami 

przedstawicieli Samorządów Uczniowskich Szkół Podstawowych i Ponadpodstawowych 
mających siedzibę na terenie miasta Jarosławia. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 
Radny Piotr Kozak zaznaczył, że autorami projektu zmieniającego statut Młodzieżowej Rady 

Miasta Jarosławia jest grupa młodzieży z  jarosławskich szkół podstawowych 

i ponadpodstawowych, która opracowała ten dokument przy prawnym wsparciu pani mecenas 
Marii Drabik. Radny zapytał, czy w ramach przeprowadzonych konsultacji społecznych 
w niniejszej sprawie wniesiono jakieś uwagi. 
W odpowiedzi Sekretarz Miasta Magdalena Kapusta oświadczyła, że: 

a zgodnie z wydanym Zarządzeniem Nr 471/2022 Burmistrz Miasta Jarosławia zarządził 
przeprowadzenie konsultacji społecznych dotyczących projektu statutu Młodzieżowej 
Rady Miasta Jarosławia, 

u konsultacje przeprowadzono w terminie od dnia 25 października 2022 r. do 

24 października 2022 r., 

u celem konsultacji było zebranie pisemnych uwag, opinii i wniosków mieszkańców do 
projektu statutu, 

a projekt statutu spotkał się z pozytywnymi opiniami Samorządów Uczniowskich Szkół 

Podstawowych i Ponadpodstawowych mających siedzibę na terenie miasta 
Jarosławia.(jedynie 4 opinie) i nie wniesiono żadnych uwag. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 

nr 18. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” — 14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 789/LVIII/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miasta Jarosławia — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 69 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 789%/LVIN/2022 stanowi załącznik nr 70 
do niniejszego protokołu 
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19)w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Jarosławiu Spółka z o.o. - projekt stanowi załącznik nr 71 do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że pismem z dnia 24 października 2022 

r. złożono skargę na działanie Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej w Jarosławiu Sp. z 0.0. w przedmiocie budowy grobowca na 
administrowanym przez tą jednostkę cmentarzu. Zgodnie z treścią art. 229 pkt 3 Kodeksu 
postępowania administracyjnego, rada gminy rozpatruje skargi dotyczące zadań i działalności 

wójta (wójta lub prezydenta miasta) i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 
z wyjątkiem spraw określonych w pkt 2 tego przepisu. Spółki w tym też Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Jarosławiu Sp. z o.o. działają w oparciu o przepisy 
ustawy z dnia 15 września 2001 r. Kodeks spółek handlowych, a na podstawie art. 219 

powyższej ustawy rada nadzorcza sprawuje nadzór nad działalnością spółki we wszystkich 
dziedzinach jej działalności i do jej kompetencji należy rozpatrywanie skarg na działalność 

Zarządu. W tym stanie rzeczy, Rada Miasta Jarosławia nie jest organem właściwym do 
rozpatrzenia niniejszej skargi, a skargę należy przekazać organowi właściwemu to jest Radzie 

Nadzorczej Spółki. Powyższe znajduje uzasadnienie prawne w treści art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy 
z dnia 8 marca 19990 r. o samorządzie gminnym, art. 231 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - 
Kodeks postępowania administracyjnego oraz art. 219 ustawy z dnia 15 września 2000 r. 

Kodeks spółek handlowych. 

O godz. 15.34 obrady opuścił radny Marcin Nazarewicz i radny Piotr Kozak. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 19. 

Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 12, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 790/LVIII/2022 w sprawie skargi na Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Jarosławiu Spółka z o. 0. — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu, 

uchwała Nr 790/LVII/2022 stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu 

20) w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry- projekt stanowi załącznik nr 74 do 
niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Komisja Infrastruktury Społecznej 
mając na względzie bezpieczeństwo mieszkańców oraz negatywne skutki hazardu negatywnie 
zaopiniowała wnioski o ustalenie lokalizacji kasyna w Jarosławiu. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 20. 

Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za”— 12, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 791/LVIII/2022 w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry — raport 
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z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 791/LVIN/2022 stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu 

21) w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry- projekt stanowi załącznik nr 77 do 

niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Komisja Infrastruktury Społecznej 
mając na względzie bezpieczeństwo mieszkańców oraz negatywne skutki hazardu negatywnie 
zaopiniowała wnioski o ustalenie lokalizacji kasyna w Jarosławiu. 
Radny Wiesław Strzępek zapytał, czy opinia Rady Miasta w niniejszej sprawie jest wiążąca 

dla Burmistrza i innych podmiotów. 
W odpowiedzi Radca Prawny Mariusz Prychocin oświadczył, że: 

a w art. 32 ustawy o grach i zakładach wzajemnych określono niezbędne elementy 
wniosku o udzielenie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie gier i jeden 
z punktów tego przepisu stanowi, że wniosek o udzielenie zezwolenia na prowadzenie 
tego rodzaju działalności powinien zawierać opinie rady gminy o lokalizacji ośrodka 

gier, co oznacza, że jej brak uniemożliwia uzyskanie koncesji, 
«s uprawnienie Rady Miasta sprowadza się zgodnie z przepisami wyłącznie do wydania 

opinii w sprawie lokalizacji ośrodka gier, a więc do dokonania oceny proponowanego 
miejsca prowadzenia kasyna gry. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 21. 

Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 12, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 792/LVIII/2022 w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry — 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 78 do niniejszego 

protokołu, uchwała Nr 792/LVIN/2022 stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu 

22) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik 
nr 80 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wnosi się o zmiany w planie 

dochodów i wydatków, które wynikają z przyjęcia Programu dofinansowania dodatków do 
wynagrodzenia asystentów rodziny na rok 2022. 

O godz. 15.40 na obrady powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Głos w dyskusji zabierali: radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek, radna Dorota 
Batiuk-Jankiewicz i radny Krzysztof Kiper zwracając uwagę, że: 

s teren, o którym mowa w projekcie uchwały, kilka dni po zakończeniu handlu choinkami 
nadal był nieuporządkowany, stad zasadnym jest, by w umowie dzierżawy wprowadzić 
zapis nakazujący dzierżawcy utrzymanie terenu w należytym porządku, 

a należałoby zastanowić się, czy nie byłoby zasadnym na jakiś okres zwolnić dzierżawcę 
z uiszczania opłaty w zamian za utwardzenie terenu, na którym odbywa się handel. 
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Radny Marcin Nazarewicz poprosił o wyjaśnienie, na jakiej podstawie został przedłożony 

jeszcze na poprzednią sesję projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości przy 
Centrum Handlowo-Usługowym ABC, skoro dołączone do projektu uzasadnienie nie było 

zgodne z rzeczywistością - Prezes PGKiM na posiedzeniu Komisji oświadczył, że Spółka nie 

jest zainteresowana zarządzaniem tym terenem (bo to są dodatkowe obowiązki) i nie składał 
w tej kwestii żadnego pisemnego wniosku. 
W odpowiedzi Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec oświadczyła, że w niniejszym 
temacie były prowadzone rozmowy z PGKiM, by Spółka wyznaczyła miejsca do handlu 

i miejsca parkingowe. W jej opinii ustalenia ustne, jakie zostały wtedy poczynione też są 
wnioskiem — stąd nie ma sobie nic do zarzucenia jakoby w uzasadnieniu dołączonym do 

projektu uchwały była podana nieprawda. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 22. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 13, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 

Nr 793/LVIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik 
nr 81 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 793/LVIN/2022 stanowi załącznik nr 82 do 
niniejszego protokołu 

23) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia na 2022 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

nieruchomości będącej własnością Gminy Miejskiej Jarosław oznaczonej w operacie ewidencji 
gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 5 jako działka 1764/5 o powierzchni 0,2030 ha 

przy ul. Pruchnickiej z przeznaczeniem na miejsca handlu i parkowania. Przedmiotowa 
nieruchomość została zwrócona Gminie Miejskiej Jarosław przez Województwo Podkarpackie 

z uwagi, iż realizacja zadania związanego z poszerzeniem i urządzeniem drogi ul. Pruchnickiej 
na tym odcinku nie została zrealizowana. Dotychczasowemu dzierżawcy tej nieruchomości, 

który posiada umowę na okres trzech lat upływa termin dzierżawy z końcem tego roku. 
W uzasadnieniu do projektu uchwały na wcześniejszą sesję podano, iż dzierżawcą w/w 
nieruchomości będzie PGKiM. Zgodnie z decyzją podjętą na sesji projekt uchwały został 

ponownie skierowany do wypracowania stanowiska przez Komisję d/s Infrastruktury 
Technicznej, która na posiedzeniu w dniu 28.12.2022r. złożyła wniosek i poddała głosowaniu, 

aby ten teren wydzierżawić dotychczasowemu dzierżawcy. Wobec powyższych ustaleń projekt 
uchwały dotyczy dzierżawy całej powierzchni działki, dotychczasowemu dzierżawcy t.j. 
Centrum Handlowemu ABC przy ul. Pruchnickiej. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku 
nr 23. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 13, „przeciw ” — brak i „ wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę 
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Nr 794/LVIII/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta 
Jarosławia na 2022 rok — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 84 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 794/LVIN/2022 stanowi załącznik nr 85 

do niniejszego protokołu 

Ad. VI. Sprawozdanie z działalności Burmistrza _w_ okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta, radni 
otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym dokumentem zapoznać 
- sprawozdanie stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu. 

Wobec braku uwag i pytań Rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

Ad. VII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że: „W odniesieniu do zarzutów 
radnego Marcina Nazarewicza w stosunku do mojej osoby na ostatniej sesji 28 listopada 2022 

roku w sprawie organizacji sesji nadzwyczajnej w dniu 14 listopada 2022 roku, w której to sesji 
nie mieliśmy wymaganego quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Informuję, że sesje Rady Miasta organizowane są w oparciu o art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym i $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Podstawę 

prawną, na podstawie, której zostaje zwołana sesja przedstawiam każdorazowo podczas 
otwarcia sesji. Pan radny Marcin Nazarewicz powoływał się na zapis Statutu Gminy $60, nie 
biorąc pod uwagę zapisu art. 20 ust. I ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. 

Ustawy aktu prawnego wyższej rangi niż Statut Gminy. W związku z tym sesja mogła się odbyć, 
brak quorum nie pozwalał tylko na podejmowanie prawomocnych decyzji. o czym kilkukrotnie 

wszystkich Państwa informowałem. Również przyjęcie protokołu z tej sesji odbyło się zgodnie 
z prawem. Na dowód tego przytoczę Państwu rozstrzygnięcie nadzorcze, jakie zapadło 
w podobnej sprawie: 

Liczba radnych przybyłych na sesję, nie może mieć wpływu na możliwość prowadzenia obrad 

— podkreślono w rozstrzygnięciu nadzorczym wojewody kujawsko-pomorskiego. Zdaniem 
organu nadzoru, przy braku quorum, rada pozbawiona została jedynie możliwości 
podejmowania uchwał. 

Liczba radnych przybyłych na sesję, nie może mieć wpływu na możliwość prowadzenia obrad. 

Zgodnie z art. 14 ust. I ustawy o samorządzie gminnym, przy braku quorum, rada pozbawiona 
została jedynie możliwości podejmowania uchwał. 

Sesja Rady Miasta w dniu 14 listopada 2022 została przeprowadzona zgodnie z prawem. 
Protokół z tej sesji też został przyjęty zgodnie z prawem ”. 

Przewodniczący poinformował również, że w okresie sprawozdawczym do Biura Rady 
wpłynęły pisma: 

l) z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego - odpis postanowienia w sprawie skargi 
Zarządu Regionu Ziemia Przemyska NSZZ „Solidarność” o wstrzymanie wykonania 
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2) 

3) 

4) 

5) 

6) 

zaskarżonej uchwały nr 666/L/2022 w przedmiocie zgody na połączenie spółek 
— z pismem można zapoznać się w Biurze Rady: 

z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego — wezwanie do uzupełnienia akt 
administracyjnych sprawy związanej ze skargą Zarządu Regionu Ziemia Przemyska 

NSZZ „Solidarność” o wstrzymanie wykonania zaskarżonej uchwały nr 666/L/2022 
w przedmiocie zgody na połączenie spółek — udzielono odpowiedzi; 

od trzech mieszkańców ul. Cegielnianej i Szczytniańskiej Jarosławia w sprawie 
wywozu nieczystości ciekłych i problemów z otrzymaniem faktury za świadczone 
usługi — pisma skierowane zostały do Komisji Infrastruktury Technicznej; 

z Biura Projektowego z Łodzi — w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Jarosławia 
w związku z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych prawem polegających 
na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego — pismo skierowane zostało do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji; 

od właściciela sklepu ABC z prośbą o dzierżawę całej działki, a nie tylko jej części 
- pismo skierowane zostało do Komisji Infrastruktury Technicznej; 

od radnego Marcina Nazarewicza z zapytaniem, czy Przewodniczący Rady podjął jakieś 
działania w związku z pozyskaniem od mieszkanki Jarosławia informacji, iż nie 

otrzymała faktury za wywóz nieczystości ciekłych od podmiotu, który wykonał tę 
usługę. 

Ad. VIII. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie obrad głos zabrali: 

+ Radni: Marcin Nazarewicz, Wiesław Strzępek i Mariusz Walter zarzucając 

Przewodniczącemu Rady nieprzestrzeganie zapisów statutu Gminy Miejskiej Jarosław 
zwłaszcza w kontekście rozpoczęcia i prowadzenia sesji przy braku quorum ($60), a także 
notorycznego wyłączania mikrofonu niektórym radnym podczas ich wypowiedzi i dlatego 
proponowali, aby Przewodniczący rozważył, czy powinien nadal pełnić tę funkcję. 
Pytali również: 

dlaczego pracownik Urzędu Miasta Jarosławia zajmuje się szkalowaniem na facebooku 
radnych Rady Miasta Jarosławia, 

czy pracownicy Urzędu lub firm podległych zajmują się wpisami w internecie, a jeśli 
tak to, czy takie zadanie mają wpisane w zakres czynności i czy otrzymują dodatkową 

premie lub wynagrodzenie, 

czy Urząd Miasta Jarosławia za pieniądze publiczne opłaca farmę trolli, 

czy w związku z nieobecnością Burmistrza Waldemara Palucha dopełnione zostały 
wszelkie wymogi prawne związane z zastępstwem. 

Podkreślali też, że: 

radny ma prawo w każdym momencie obrad sesji zgłosić swój wniosek, 

jeśli osoba, która w godzinach pracy obraża radnych, została zidentyfikowana, jako 
pracownik Urzędu to już dawno pracodawca powinien wyciągnąć konsekwencje, atym 
samym przestrzegać podjętej wcześniej rezolucji w sprawie hejtu i mowy nienawiści 
w internecie, 

Przewodniczący Rady niesprawiedliwie dyscyplinuje radnych w trakcie obrad sesji, 
gdyż jednym zawraca uwagę, że przeszkadzają, a innym nie, 
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na poprzednich sesjach radny Mariusz Walter i radna Wanda Czerwiec zgłaszali 

potrzebę postawienia większej liczy „lodówek dobra” w różnych punktach miasta tak, 

aby był do nich swobodny dojazd (na przykładzie ulokowania lodówki w Rzeszowie), 

wątpliwa jest skuteczność monitoringu miejskiego, skoro nie można zidentyfikować 
sprawców wandalizmu. 

Odnosząc się do stawianych zarzutów Przewodniczący Szczepan Łąka oświadczył, że: 
M 
SE obowiązują dwa akty prawne tj. ustawa i statut i w pierwszej kolejności powinno się 

rozpatrywać ustawę, jako akt wyższego rzędu, 
> jeśli radni uważają, że zostało złamane prawo to powinni ten fakt zgłosić do organu 

> 
nadzorczego, 

temat pracownika i jego wpisu w internecie powinien być zgłoszony w punkcie „Wolne 
wnioski i informacje”, a nie jako dodatkowy punkt w porządku obrad sesji. 

+ Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, radny Jarosław Litwiak i Wiceprzewodnicząca 

Rady Agnieszka Wywrót apelowali do radnego M. Nazarewicza, aby nie wypowiadał się 
w imieniu wszystkich radnych zwłaszcza, jeśli chodzi o tzw. „przesłuchanie” pracownika w 

związku z wpisem w mediach społecznościowych. Ponadto oświadczyli, że: 

radny Marcin Nazarewicz stosuje statut wybiórczo, bo np. z jednej strony każe 
Przewodniczącemu stosować się do zapisów tego dokumentu, a z drugiej sam 
przeszkadza podczas wypowiedzi innych radnych), 

pracownik pisał komentarze w przerwach, do których miał prawo i zrobił to pod swoim 
imieniem i nazwiskiem, 

to radny Marcin Nazarewicz i jego wypowiedzi na temat lodówki „Pełnej Dobra”, której 
inicjatorem był Klub „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” tak naprawdę wywołał ten 
temat i spowodował, że anonimowa osoba wyciągnęła produkty z lodówki i rozłożyła 
na ulicy i być może to właśnie ta sytuacja spowodowała zbyt emocjonalny wpis 
pracownika tutejszego Urzędu. 

+ Radny Marcin Nazarewicz: 

złożył wniosek do Burmistrza, aby wyjaśnił radnym, w jaki sposób rozstrzygnął sprawę 
pracownika, który w godzinach pracy dokonał wpisu w internecie i czy ta osoba 

otrzymała za to dodatkowe wynagrodzenie, 

przytoczył definicję farmy trolli w kontekście w/w pracownika Urzędu Miasta 
Jarosławia, który jest jednocześnie członkiem partii politycznej (PO) oraz 
pełnomocnikiem osób niepełnosprawnych, 

zwrócił się do radnego Jarosława Litwiaka, o wycofanie się ze stwierdzenia 
zarzucającemu jemu, jako radnemu Marcinowi Nazarewiczowi akt dewastacji 
związanego z „lodówką dobra”, 

zapytał, jakie są plany w najbliższym czasie dotyczące poprawy bezpieczeństwa 
i wprowadzenia zaleceń wynikających z przeprowadzonych kontroli 
przeciwpożarowych w kamienicy Rynek 6 (poprosił o deklarację czasową), 

przypomniał, że Urząd Miasta zainwestował w serwerownię w kamienicy Rynek 6 
prawie 1 mln złotych, która ze względów niezastosowania się do przepisów 
przeciwpożarowych może po prostu spłonąć, zatem niedostosowanie się do zaleceń 

PPOŻ i wydawanie pieniędzy na ubezpieczenie kamienicy Rynek 6 jest bezcelowe i 

niegospodarne, bo w sytuacji ewentualnego pożaru miasto nie może domagać się 
żadnego odszkodowania, 

zapytał o powód i okres nieobecności w pracy Burmistrza Waldemara Palucha. 
+ Radny Piotr Baran zapytał, czy wiadomo, kiedy rozpocznie się przebudowa ul. Baśki 

Puzon i czy ulica zostanie zamknięta w całości. 
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+ Radny Antoni Lotycz pytał, kiedy nastąpi wymiana oświetlenia na ul. Grodzkiej, gdyż 
z informacji, uzyskanych wcześniej od Burmistrza Waldemara Palucha zadanie to miało 

zostać wykonane przy modernizacji płyty rynku. 

W odpowiedzi: 
+ Zastępca Burmistrza Wiesław Pirożek wyjaśnił, że: 

e przebudowa ul. Baski Puzon rozpocznie się w momencie, kiedy będą sprzyjające 
warunki atmosferyczne, a całkowite zamknięcie będzie uzależnione od organizacji 

inwestora, 

e przewiduje się możliwość dojazdu do Szkoły Muzycznej, uwzględniając potrzeby 
wykonawcy i bezpieczeństwo osób korzystających z drogi (przypuszczalnie będzie ruch 
jednokierunkowy od ul. Kraszewskiego do ul. Lubelskiej), 

e materiały wykorzystane w oświetleniu na ulicy Grodzkiej są nieadekwatne do 
warunków atmosferycznych (nie jest to oświetlenie wodoodporne, dochodzi do 

częstych zwarć), odcinek tej ulicy na razie będzie doświetlony w ramach remontu płyty 
rynku - Plac Św. Michała, 

e < Burmistrz Waldemar Paluch przebywa na zwolnieniu lekarskim. 
4 Radny Jarosław Litwiak odnosząc się do zarzutów radnego Marcina Nazarewicza 

oświadczył, że informacje dot. „Lodówki dobra” pozyskał od komendanta Straży Miejskiej 
na podstawie filmu z monitoringu, z którego nie wynika, że to radny Marcin Nazarewicz. 
był sprawcą zaistniałego zdarzenia. 

+: Sekretarz Miasta Magdalena Kapusta poinformowała, że: 

e kwestia bezpieczeństwa w budynku Rynek 6 podnoszona jest od wielu lat (jest to 
budynek zabytkowy obarczony wieloma obostrzeniami), 

e  wchwili obecnej ze względów finansowych nie ma możliwości stwierdzenia, kiedy uda 
się wykonać wszystkie zalecenia pokontrolne, niemniej podejmowane są starania w tym 
kierunku (tylko serwerownia spełnia wszystkie normy). 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka zdecydował o zamknięciu dyskusji w omawianym 
punkcie porządku obrad. 

Złożył radnym i mieszkańcom życzenia noworoczne, podobnie jak Zastępca Burmistrza 
Wiesław Pirożek. 

Ad. IX. Zakończenie obrad. 

  

Przewodniczący Rady Miasta 

Jarosławia 

r Szczepan Mókaf Peek 
Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybi $ 77 ust.6 Statutu Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

    

   

  

   

  

m Piskorz 

inspektor (Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

mgr Ma aziarka 

ziału Organizacyjno-Administracyjnego 
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